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Protokół nr  3 / 2023 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 27.03.2023 r. 

 

       Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Kozubek – przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji, wg. załączonej listy obecności, 

 

oraz Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pani Monika Dolezińska - Włodarczyk – Wicewójt 

Gminy Masłów, Pan Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów, Pan Zbigniew Zagdański Pan 

Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej, Pani Anna 

Kucmin – Kierownik Referatu Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, Pani 

Karolina Januchta – Inspektor BiGP , Pani Aneta Kułak  – Kierownik GOPS. 

  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5. Projekt uchwały w sprawie: 

a)   przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej przy                                 

 ul. Ks. J. Marszałka w miejscowości Masłów Drugi. 

b)    przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Kasztanowej                               

 w miejscowości Domaszowice, gm. Masłów. 

c)       „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt                   

 na terenie Gminy Masłów na 2023 rok”. 

d)       współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu 

 energii elektrycznej na lata 2024 i 2025. 

e)         zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

f)          zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

6.  Sprawy inne 

7.  Zakończenie obrad 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 4 listopada 

2020 roku, poz. 3838) w dniu 20 lutego2023 roku o godzinie 15:00 w Sali Samorządowej Urzędu 

Gminy - obrady w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym) , Przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji – Pani Małgorzata Kozubek otworzyła obrady komisji. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczy 6 z 7 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą  

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Małgorzata Kozubek 

4. Tomasz Ksel 

5. Andrzej Kułak 

6. Artur Maciej Lis 

7. Ryszard Piotr Szymczuch 

Ad. 3 

              Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła porządek obrad. 

 

Ad. 4 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych                      

w protokole. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła protokół nr 2/2023. 

 

Ad. 5 

 Projekt uchwały: 

a)  w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej                            

przy ul. Ks. J. Marszałka w miejscowości Masłów Drugi 

W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w drodze przy ul. Bukowej 

w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów, głos zabrał Pan Dariusz Korczyński – Kierownik 

Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  Poinformował, że prywatny inwestor                        

z własnych środków finansowych wybudował urządzenia i odcinek sieci wodociągowej 

zlokalizowanej w działkach nr ewid. 617/3,617/2 przy ul. Ks. J. Marszałka w miejscowości Masłów 

Drugi wybudowana z rur PE 100 SDR11 PN16 o średnicy 90x8,2 mm - L = 71,78 mb, rur PE 100 

SDR11 PN16 o średnicy63x5,8 mm - L = 1,66 mb, zasuwa kołnierzowa z żeliwa sferoidalnego 

Ø80mm – 1 szt., hydrantowa Ø80mm – 1 szt., Ø50 – 2 szt., hydrant p. poż Ø80 naziemny – 1 szt. 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina 

Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Zawiązku Wodociągów                    

i Kanalizacji. Gmina Masłów pozostanie właścicielem wnoszonego majątku. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej                                                

przy ul. Ks. J. Marszałka w miejscowości Masłów Drugi  

 Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania 

sieci wodociągowej zlokalizowanej przy ul. Ks. J. Marszałka w miejscowości Masłów Drugi. 

 

b) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej                                      

w ul. Kasztanowej w miejscowości Domaszowice, gm. Masłów 

W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w drodze przy ul. Bukowej 

w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów, głos zabrał Pan Dariusz Korczyński – Kierownik 

Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  Poinformował, że prywatny inwestor                        

z własnych środków finansowych wybudował urządzenia i odcinek sieć kanalizacji sanitarnej 

zlokalizowanej w ul. Kasztanowej w działkach nr ewid. 107/5, 107/11, 107/16, 107/25, 107/24 

(odcinek sieci kanalizacji sanitarnej od ul. Klonowej działka nr ewid. 107/5 do działki nr ewid. 

107/24 w ul. Kasztanowej) w miejscowości Domaszowice wybudowana z rur PVC o średnicy 

200x5,9mm SN8 - L = 204,95 mb; studnie kanalizacyjne: rewizyjne Ø1200 – 7 szt. (z włazem 

D400) Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń 

Gmina Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Zawiązku 

Wodociągów i Kanalizacji. Gmina Masłów pozostanie właścicielem wnoszonego majątku. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Kasztanowej                              

w miejscowości Domaszowice, gm. Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania 

sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Kasztanowej w miejscowości Domaszowice, gm. Masłów. 
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c)  w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Masłów na 2023 rok” 

W sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Masłów na 2023 rok”, głos zabrała Pani Karolina Januchta Inspektor 

BiGP. Pani Inspektor powiedziała, że na podstawie: art. 18 ust. 2 pkt 15ustawy z 08.03.1990 r. o 

samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559); art. 11a ustawy z 21.08.1997 r. o ochronie 

zwierząt (Dz. U. z 2022 r. poz. 572). Ustawodawca nałożył na radę gminy obowiązek określenia, w 

drodze uchwały, corocznie do 31 marca, programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt (art. 11a ust. 1u.o.z.). 

Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt Gminy 

Masłów stanowi wypełnienie ustawowych obowiązków, tj. obejmuje w szczególności: 

1)zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2)opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3)odławianie bezdomnych zwierząt; 

4)obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 

5)poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6)usypianie ślepych miotów; 

7)wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich; 

8)zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem 

zwierząt (art. 11a ust. 2u.o.z.). 

Projekt niniejszego programu został poddany konsultacji z: 

    1. Powiatowym Inspektoratem Weterynarii w Kielcach, ul. Ściegiennego 203, 25-116 Kielce; 

Otrzymano opinię od Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kielcach, który pozytywnie zaopiniował 

projekt programu.  

    2. Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami w Kielcach, Ul. Św. Leonarda 1 lok. 4, 25-311 Kielce;  

Towarzystwo przysłało informację o zapoznaniu się z programem opieki wraz z uwagami, które po 

przeanalizowaniu zostały częściowo uwzględnione.  

    3. Wojskowym Kołem Łowieckim JENOT w Kielcach, ul. Krakowska 220, 25-705 Kielce; 

Otrzymano zwrot -  nie podjęto w terminie.  

    4. Kołem Łowieckim Nr 12 „ISKRA”, Krajno – Parcele 20, 26-008 Górno; 

Nie  przysłało opinii. Zgodnie z art. 11 a ust. 8 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie 

zwierząt, niewydanie opinii w terminie 21 dni od dnia otrzymania uznaje się za akceptację 

przesłanego programu.  

    5. Kołem Łowieckim Bartek, Janaszów 80, 26-050 Zagnańsk; 

Otrzymano pozytywną  opinię programu.  

W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

Poniesione koszty w 2022r. 127 967,00 zł, udzielenie 147 wniosków na sterylizację i kastrację 

bezdomnych zwierząt.  

 

Następnie wywiązała się dyskusja.  

Pan Radny Ryszard Jan Filipowicz zadał pytanie dot. poprzedniej uchwały czym różni się o nowo 

podejmowanej.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Karolina Januchta. Poinformowała, że zmieniły się koszty oraz 

poszukiwania zwierząt poprzez plakaty i ulotki, natomiast innych większych zmian nie ma.  
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Pani Radna Małgorzata Kozubek zadała pytanie czy koszty programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami  maleją czy zwiększyły się w stosunku do lat ubiegłych.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Karolina Januchta. Poinformowała, że w roku 2022r. zostało 

odłowionych 24 szt. Mieszkańcy bardzo chętnie korzystają z programu kastracji i sterylizacji.  

 

Pan Radny Andrzej Pedrycz zgłosił, że na ulicy Letniskowej w miejscowości Wola Kopcowa 

biegają psy.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Karolina Januchta. Poinformowała, że w tym przypadku są to psy, które 

mają swoich właścicieli, a gmina nie może odławiać takich zwierząt. W związku z tym należy 

bezpośrednio zgłaszać do dzielnicowego bądź za pośrednictwem gminy zostanie poinformowany 

dzielnicowy.  

 

Głosowano w sprawie: 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Masłów na 2023 rok” 

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Masłów na 2023 rok”. 

 

d)  w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu 

grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025 

W sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 

zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025, głos zabrała Pani Karolina Januchta Inspektor 

BiGP. Pani Inspektor poinformowała,  iż powiaty mogą zawierać porozumienia w sprawie 

powierzenia jednemu z nich prowadzenia zadań publicznych. Podjęcie przedmiotowej uchwały 

podyktowane jest czynnikami ekonomicznymi, w związku ze wspólnym przygotowaniem i 

przeprowadzeniem postępowań o udzielenie zamówień publicznych na zakup i świadczenie usług 

dystrybucji energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. Zrzeszenie kilku 

gmin w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej daje możliwość na zmniejszenie kosztów 

zakupu energii elektrycznej poszczególnym jednostkom. 

Pan Radny Tomasz Ksel zadał pytanie czy posiadamy szacunkowy koszt energii, czy posiadamy 

jakieś informacje z zakładów energetycznych. 
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Odpowiedzi udzieliła Pani Karolina Januchta. Poinformowała, że na chwilę obecną nie posiadamy 

informacji jaka będzie cena energii w następnych latach. Obecnie płacimy za 1kWh  0,97gr. 

Pan Wójt Tomasz Lato dodał, że koordynatorem działań jest gmina Bodzentyn.  

Głosowano w sprawie: 

współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii 

elektrycznej na lata 2024 i 2025.  

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025. 

W trakcie posiedzenia komisji o godz. 14.48, na salę obrad przybył Radny Pan Marek Łukasz 

Dudzik. 

 

e)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Szczegóły projektu  uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił                    

Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Szczegółowo omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały 

budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy 

Masłów. Poinformował o zwiększeniu planów dochodu tj.  

Zwiększa się ogółem plan dochodów o kwotę 189.279,93 zł do kwoty 73.707.615,24 zł. 

Zwiększa się plan dochodów w następujących działach: 

-dz.750-Administacja publiczna - zwiększa się plan dochodów o kwotę 1.560,00 zł z tytułu 

rozliczenia dotacji udzielonych w 2022 roku. 

-dz.758 – Różne rozliczenia – zwiększa się plan dochodów o kwotę 89.789,25 zł z tytułu 

zwiększenia 

subwencji oświatowej na 2023 rok oraz z rozliczenia zadań zleconych za rok 2022. 

-dz.801-Oświata i wychowanie - zwiększa się plan dochodów o kwotę 47.930,68 zł z tytułu wpłat 

od innych gmin za dzieci uczęszczające do przedszkoli na terenie gminy Masłów oraz pozyskane 

dofinansowanie z Ministerstwa Edukacji i Nauki na realizację przedsięwzięcia pn: „Poznaj Polskę”. 

- dz.855 – Rodzina - zwiększa się plan dochodów o kwotę 50.000,00 zł – dotacja z funduszy 

europejskich na projekt „Utworzenie miejsc opieki dla dzieci do lat 3 oraz utrzymanie nowo 

utworzonych miejsc w ramach Programu Maluch+” 

Razem plan dochodów został zwiększony o kwotę 189.279,93 zł. 

Zwiększa się ogółem plan wydatków o kwotę 325.598,68 zł do kwoty 80.988.723,06 zł. 

Zwiększa się plan wydatków w następujących działach: 
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-dz.010- Rolnictwo i łowiectwo - zwiększa się plan wydatków o kwotę 204.100,00 zł na realizację 

zadania „Budowa odcinka sieci kanalizacji sanitarnej Dąbrowa Kolonia - do świetlicy wiejskiej”. 

Kwota zwiększenia wynika z wyższej ceny ofertowej złożonej w przetargu niż posiadane środki w 

budżecie. Zwiększa się również środki na wpłaty na rzecz izb rolniczych. 

-dz.630- Turystyka – zwiększa się plan wydatków o kwotę 16.856,00 zł z powodu zwiększenia 

składki członkowskiej, którą gmina ma przekazać do Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. 

- dz.801- Oświata i wychowanie – zwiększenie planu o kwotę 26.852,68 zł przeznaczone jest na 

realizację przedsięwzięcia pn: „Poznaj Polskę”. 

-dz.851- Ochrona zdrowia – zwiększenie planu wydatków o kwotę 290,00 zł wynika z 

wprowadzenia do budżetu po stronie wydatków i przychodów środków z 2022 roku dotyczących 

realizacji zadań określonych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz gminnym programie przeciwdziałania narkomanii. 

-dz.855- Rodzina- zwiększenie planu o kwotę 50.000,00 zł przeznaczone jest na realizację projektu 

„Utworzenie miejsc opieki dla dzieci do lat 3 oraz utrzymanie nowo utworzonych miejsc w ramach 

Programu Maluch+” . 

-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększa się plan wydatków o kwotę 

20.000,00 zł z przeznaczeniem na opracowanie projektu oświetlenia ulicznego w msc. Dolina 

Marczakowa. 

-dz.921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego- zwiększenie o kwotę 7.500,00 zł dotacji 

podmiotowej dla Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” 

Razem zwiększa się plan wydatków o kwotę 325.598,68 zł. 

W wyniku zmian w budżecie ulega zwiększeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 136.318,75.zł 

do kwoty 7.281.107,82 zł. Sfinansowany będzie z wolnych środków, jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającej z rozliczeń kredytów i pożyczek z 

lat ubiegłych oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach oraz 

wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach 

publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków. 

Następnie wywiązała się dyskusja. Pan Radny Zenon Adam Pedrycz zadał pytanie dot. kwoty, która 

została przeznaczona na opracowanie projektu oświetlenia ulicznego w msc. Dolina Marczakowa, 

W którym miejscu ma być projektowane oświetlenie. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że projekt obejmuje                           

część ul. Panoramicznej w stronę Doliny Marczakowej i część ulicy w stronę kopalni.  

 

Pan Radny Andrzej Kułak zadał pytanie dot. podjęcia uchwały i zdjęcia pomocy rzeczowej                       

dla powiatu na budowę chodnika.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że trwają ustalenia                             

co do podjęcia uchwały i zdjęcia pomocy rzeczowej dla powiatu, tym samym zastąpić nowymi 

pieniędzmi na projektowanie tzw. utwardzone pobocza z kostki brukowej. Będzie to możliwe                       

na następnej sesji kwietniowej.   

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

f) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

Szczegóły projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

przedstawił Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik powiedział, że zmiany w WPF wynikają 

w całości ze zmian w budżecie Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

Ad. 6 

 Sprawy inne. 

Na zakończenie obrad wywiązała się dyskusja.  

Pan Radny Zenon Adam Pedrycz poinformował, aby zwróć uwagę na zmieniającą się pogodę                     

tzn. pojawiające się przymrozki i tym samym, aby zadbać o drogi.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Monika Dolezińska - Włodarczyk – Wicewójt Gminy Masłów. 

Poinformowała, że pracownik UG ciągle monitoruje sytuację na drogach, będzie to robił do końca 

kwietnia. Ma również stały kontakt z Powiatowym Zarządem Dróg. 

 

Pani Radna Małgorzata Kozubek zadała pytanie dot. zwrotu kosztów za zdemontowany azbest. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Monika Dolezińska-Włodarczyk–Wicewójt Gminy Masłów. 

Poinformowała, że w UG Masłów nie ma takiego programu dot. zwrotu kosztów za zdemontowany 

azbest. 
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Pan Radny Zenon Adam Pedrycz poinformował, że był taki program w tamtym roku z Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa i dotyczył zdemontowania azbestu tylko na budynkach 

gospodarczych w gospodarstwach rolnych. Obecnie nie ma już tego programu.  

Pani Wicewójt dodała,  jeżeli pojawi się tylko taki program będzie on realizowany przez gminę.  

Pan Sekretarz Zbigniew Zagdański poinformował, że z programu Czyste Powietrze nie było nigdy 

dofinansowania do wymiany azbestu, tylko do docieplenia połaci dachowych.  

 

Pan Andrzej Pedrycz zwrócił się z prośbą, aby kontrolować naprawę dróg przez wykonawcę.  

Pan Wójt Tomasz Lato poinformował, że dot. to dróg tłuczniowych, które ciężko utrzymać                        

w dobrym stanie, ponieważ po deszczu kliniec, kamień się wymywa. Będą ciągle wykonywane 

podstawowe prace naprawcze. Pan Wójt dodał, że będziemy dążyć do tego, aby były robione 

nakładki.  

 

Pan Radny  Ryszard Piotr Szymczuch zwrócił się z prośbą, aby skontrolować most na drodze                    

od Barczy do Brzezinek, ponieważ zrobił się niebezpieczny uskok. 

 

Ad. 7 

Zakończenie obrad. 
Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w komisji  

i o godz. 15:26 zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:  

Ewelina Dąbrowska 
                                                                                                              Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                         Inwestycji 


